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Delnice, 6. ožujka 2017. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 285. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 6. ožujka 2017. godine 

u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet,  Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun 

i financije, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice,  Mirna Janeš, voditeljica 

Programa „Pomoć u kući starijim osobama“ i „Osobni asistent“. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Indira Rački Joskić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Davorin Klobučar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, 

Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća te za usklađenje sa Zakonom o lokalnim porezima.  

- Isplata stipendija. 

- Redovne aktivnosti od primanja računa, knjiženja, izlaznih faktura itd. 

- Aktivnosti vezane na fiskalnoj odgovornosti. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Ovaj tjedan bi se urušena i neprohodna cesta prema Krašićevici mogla riješiti. Molila sam da mi se 

napravi građevinska knjiga kako bi ovaj tjedan to mogli prijaviti na županijski natječaj za 

održavanje nerazvrstanih cesta. Troškovi su se naglo povećali nakon napadale kiše. 

- Napravljen je troškovnik idejnog rješenja za plato ispred mrtvačnice. Nabava će ići preko KTD 

„Risnjak – Delnice“.  

- Izlazak na teren kako bi se izmjerile površine da možemo izdati rješenja i nova rješenja za 

komunalnu naknadu radi promjene vlasnika. 

- Prometno redarstvo – opomene i kazna za nepravilno parkirana vozila. Potrebno je naručiti 

uniformu za komunalnog i prometnog redara. 

- Kontrola radova na odvodnom kanalu u Iševnici i Gustom Lazu.  

- Naknada za nezakonito izgrađene zgrade, komunalni doprinos, posebni uvjeti gradnje za vodovod 

Gusti Laz, Zamost i Golik.   

- Troškovnik za cestu i javnu rasvjetu za Kendar je gotov. Krenuli smo u izradu dokumentacije za 

javnu nabavu.  

- Daljnji radovi za Porez na nekretnine. 

- Izdaju se potvrde na glavne projekte, plan upravljanja nekretninama. 



- Trebalo bi selektirati troškovnik za cestu Razloge i vidjeti što je sa prijavu za Europu.  

- Za Hidroelektru je došao prijedlog za zakup i raspisivanje natječaja od potencijalnog zakupoprimca 

gdje se vidi pod kojim uvjetima bi oni mogli ići u zakup. Trebalo bi vidjeti da li se na taj način 

može raspisati natječaj jer ima i drugih zainteresiranih.  

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za javnu površinu za veljaču, za grobarinu za korisnike grobnih mjesta u Delnicama. 

- Ovaj tjedan završili bi s čišćenjem kanala u Krivcu koji su započeti prošli tjedan. 

- Krenulo bi se sa čišćenjem Parka od grana gdje bi se za pomoć pozvala i socijala.  

- Redovno čišćenje javnih površina od smeća. 

- Portir je na godišnjem odmoru i moguće da ga neće biti cijeli tjedan. 

 

PETAR HRG 

- Najavili su nam se predstavnici Primorsko – goranske županije u sklopu obilazaka svih jedinica 

lokalne samouprave koji su ušli u program 27 susjedstava. Kad iskordiniramo termin s „Kotar 

teatrom“, koji je također u tom programu, sjest ćemo i vidjeti koji su nam prvi koraci.  

- Prošli tjedan odobren nam je tekst natječaja za Japlenški vrh pa u ovom tjednu namjeravamo početi 

s time.  

- U planu je održati sastanak u HŽ- u po pitanju „Zeko expresa“.  

- Ovaj tjedan ćemo isplatiti sve zaostatke za animatore za vrijeme Delničke adventske bajke.  

- Dobili smo osvrt skijaša po pitanju nabavke snježnog topa. U svezi toga potrebno je održati 

sastanak s Goranskim sportskim centrom. 

- U petak se održava radionica „Održivi razvoj Gorskog kotara“ u organizaciji Goranske ekološke 

inicijative. 

- Moramo redefinirati određene programe koje smo dogovorili u sklopu PGŽ mreže. Primorsko – 

goranska županija je prošle godine u potpunosti sufinancirala određene programe ali ove godine 

došlo je do promjene. Mi smo već dogovorili određene suradnje pa sad to moramo redefinirati 

ovisno o postotku u kojem će oni sudjelovati u financiranju.  

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Ovaj tjedan imamo aktivnosti vezane za Dane vrtića. Pozivamo Vas na predstavu Produkcije Z.  

- Uvid u rad „Male škole“ čiji polaznici će prisustvovati proslavi Dana vrtića. 

- Uvid u rad pripravnice. 

- Provođenje eko aktivnosti, sadnja lukovica zumbula koje bi se u srijedu podijelile majkama 

povodom Dana žena. 

- Počeli smo sa pripremama za događaj Gorski kotar u metropoli,  koji se održava 2. travnja. 

- Individualni rad s djecom i roditeljima po potrebi. 

- Započeli smo s pripremama za proljetni izlet. Plan je da se ide u slatkovodni akvarij u Karlovac.  

- Dobili smo obavijest da će se Dječja olimpijada održati će se 13.5. na Viškovu. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Ovaj tjedan fokus je na izradi i dostavi zahtjeva za potraživanjem sredstava za pomoć u kući za 

osobne asistente u nastavi i za logopedicu kao i za materijalne troškove. 

- Održati će se sastanci s djelatnicima Udruge i osobnim asistentima u nastavi. 

- Zahtjevu za potraživanje sredstava logopedice priložit će se i njezino detaljno mjesečno izvješće o 

radu.  

- Kontrola djelatnika na terenu i pružanje svih usluga korisnicima. 

- Nastavlja se zamjena djelatnice koja je na bolovanju već gotovo mjesec dana.  

- Održat će se sastanak s bivšom predsjednicom Udruge radi ugovora koje je potpisala sa 

ministarstvom. Naime u Uredu državne uprave za udruge još uvijek nije riješeno formalno pitanje 

našeg predsjedništva. Dušanka Crnković još je uvijek na papiru formalno naša predsjednica.  



- Prikupljanje dokumentacije za prostor koji koristi logopedica pri uredu Turističke zajednice. 

- Ovaj tjedan nam slijedi revizija procjene zaštite na radu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Protekli vikend imali smo sitnu intervenciju, povlačenje vozila iz blata. 

- Krpanje i ispitivanje cijevi, punjenje boca izolacijskih aparata, učvršćivanje stalaže, čišćenje 

lustera. 

- Vođenje računa. 

- Popravak video nadzora. 

- Danas u 10 sati vozimo djecu osnovne škole u Lokve. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- I ovaj tjedan ćemo krenuti u razgovore odnosno konzultacije glede postrojenja na klizalištu i o 

mogućnosti izrade leda u ljetnom periodu. Moramo ispitati sve parametre koji su potrebni. 

- Imamo sastanak u Upravnom odjelu za kulturu i sport. 

- Imati ćemo koordinaciju dogovora s Upravom dječjih vrtića Rijeka o mogućnostima dolaska djece 

na Platak i u Delnice. Djeca bi došla iz čitave regije, a domaćin je Dječji vrtić Rijeka.   

- Ostali tekući poslovni oko održavanja objekata su pod kontrolom. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Aktivnosti vezane uz izradu Akcijskog plana za Rome.  

- Detaljni plan uređenja centra – ovaj tjedan očekujem da će mi prostorni planer dostaviti planove 

koje treba dostaviti ministarstvu te uputiti dalje na provedbu i osnovom toga aktivnosti vezane za 

angažiranje geometra za formiranje okućnice oko objekta koji je bio predmet izmjene plana. 

- Porez na nekretnine – i dalje se radi na pripremi upitnika koji bi išao svim obveznicima na našem 

području. Problematika je dosta složena i ima dosta pitanja. Ja sam uputila nekoliko pitanja prema 

Udruzi gradova ali još nisam dobila odgovor. Iz pitanja i komentara koje daju drugi gradovi vidim 

da je to dosta upitno. Cijelo vrijeme dobivamo uputstva da pokušamo definirati koeficijente na 

način da ne bude velika razlika u iznosima koji su bili do sada za komunalnu naknadu. Međutim, 

cilj cijelog ovog poreza je ustvari da se definira katastar nekretnina. Sad će doći do toga da svi koji 

imaju nekakve pomoćne objekte  (štale i sl.) koji do sada nisu bili predmet komunalne naknade, 

sada će postati predmet. Ima stotinu pitanja na taj račun. Prostori koji se nisu prije obračunavali 

(npr. spremište, ljetna kuhinja, podrumi) su sve dio nekretnine.  

Gradonačelnik: Sigurno da treba propisat nekakav provedbeni akt koji se očekuje od ministra u 

kojemu će biti navedeno što se smatra nekretninama. 

Gordana Piskač: Definiran je naziv što je sve nekretnina i upravo zato je i došlo do toga. Znači 

nekakvi pomoćni prostori i prostori bez namjene i sl. Želi se dobiti katastar nekretnina a s druge 

strane se ne želi više opteretiti obveznika, a to će lagano biti nemoguće. 15-og je opet organiziran 

jedan seminar na tu temu od strane Udruge gradova i mislim da bi bilo dobro da na njemu 

prisustvujemo.  

Gradonačelnik: bilo bi dobro da se kreira zajednički upitnik na nivou Hrvatske a ne da svaka lokalna 

samouprava ima svoj upitnik. 

Gordana Piskač: Oni su rekli da bi pokušali nešto tako napraviti. Dosta je podataka koje moramo 

zatražiti od obveznika, a ne znam da li će snalaziti u svemu tome. 

Davorka Grgurić: Bit će vjerojatno puno pitanja, morat ćemo osigurati dežurnu službu kad 

pošaljemo upitnik. 

Gradonačelnik: Treba u toj sinergiji na vrijeme krenuti jer će za čas doći jesen i primjena od 1.1. a 

do tada treba sve pripremiti 

Gordana Piskač: I mi moramo imati vremena za sve unesti u bazu podataka i dogovoriti promjene 

s programerima.  



- Kolega Briški je uspješno položio državni stručni ispit i sad se može u cijelosti posvetiti radnim 

zadacima koji slijede vezano za prijavu na natječaj za promociju prirodne baštine.  

- Od strane Udruge „Kupa“ došao je jedan prijedlog da se krene s izradom brdsko – biciklističke 

staze koja je više zahtjevnija i ekstremnija. Održali smo sastanak na tu temu te je rečeno da u ovoj 

godini mi nemamo novaca. Procjena troškova je 175.000 kuna za izradu tih staza ali smo rekli da 

ćemo taj projekat uključit u ovaj naš projekat promociji biciklističkih staza.  

- HT-u moramo poslati požurnicu jer smo prije nove godine ustanovili novu bazu podataka vezanu 

za nekretnine odnosno za zemljište po kojem prolaze njihovi vodovi.  

- Godišnji plan upravljanja nekretninama.  

- Izrađen je ugovor za produženje roka za poslovnu zonu K1. Odluka je donesena na Gradskom 

vijeću te sada treba gospodinu Čorku dostaviti ugovor na potpis.  

- Došao je troškovnik za objekta stare škole Turke. Radovi su procijenjeni na iznos od cca 2 milijuna 

kuna, a troškovnik opreme još nije došao.  

- Do kraja 3. mjeseca treba izraditi izvješće i pripremiti novu odluku vezanu za sanaciju divljih 

odlagališta. To smo dužni uputiti Gradskom vijeću na usvajanje.  

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Ovaj tjedan planiramo završiti objavu u Službenim novinama.  

- Po traženju Ministarstva mladih napravit ćemo izvješća o provedbi Zakona o savjetima mladih. 

- Izvješće o financiranju javnih potreba u kulturi u  2016- toj koje nas svake godine traže Ministarstvo 

kulture. 

- Sudjelovanje u izradi Akcijskog plana za Rome.  

- Poslat će se dopis Udruzi gradova  vezan uz oblik suradnje sa Savezom izviđača Hrvatske. 

- Priprema dopisa za vlasnike garaža u Frankopanskoj ulici. 

- Ovjera radnih vremena za ugostiteljstvo. 

- Za kolegu Briškog raditi će se na izradi akta za prijem u radni odnos na neodređeno vrijeme nakon 

položenog državnog stručnog ispita. 

- Za kolegicu u pisarnici se pokreće postupak za polaganje državnog stručnog ispita. 

- Suradnja sa Odsjekom za financije na temu gradskih poreza. 

- Ostale aktivnosti pisarnice i ureda tajnice.  

 

 

Dovršeno u 8.35 

 

Tajnica gradonačelnika        Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar        Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


